
 

Referat - FAU-møte - Kleivane skole 2024-2025 

 

Dato: 06. januar 2025 

Klokkeslett: 18:00 

Møtested: Kleivane skole, Sandnes 

 

Neste møte: 3 februar 2025 

 

Trinn Navn Verv Deltatt (x) E-postadresse 

1 Ellisiv Arnestad (vara) Nestleder X ellisivarnestad@gmail.com 

2 Kaziva Chemak  X kaziva.chemak@sandnes.kommune.no 

3   - anja.ravndal@gmail.com 

4 Astrid Schuchert Kasserer X astrid.solberg@gmail.com 

5 Randi Helen Årrestad FAU-leder X randiarrestad@gmail.com 

6 
Mette Kristine 

Haugvalstad (vara) 
Referent 

X 
mette.haugvaldstad@hotmail.com 

7   - christian.gunderssen@ringnes.no 

SFO Anders Ytterbø Anfinsen  X anders_anfinsen@hotmail.com 

 Berit V. Heggen Rektor X berit.voster.heggen@sandnes.kommune.no 

 

Sak  Ansvarlig 

1 Innkalling, referat og saksliste 

 

Randi 

2 Informasjon fra rektor 

- Biler i skolegården: Det er et ”innkjøring forbudt”-skilt, men folk 
parkerer fortsatt. Skiltet kan ikke gi konsekvens.  
Titlak: Mer informasjon bør sendes ut til de som bruker hallen om at 
de som bruker hallen har ansvar for sikkerheten. Astrid ringer til 
kommunene for å informere om hva vi har snakket om og for å høre 
hva de kan bidre med for å forbedre forholdene.  

- Dropsone: Fortsatt mange foreldre som går fra bilen i dropsonen. 
Noen går fra bilen på tomgang.  
Tiltak Vi ønsker å ha noen voksne som står vakt fra 7.30 til 08.15 
for å informere om reglene. Vi ønsker at foreldre fra alle trinn blir 
oppfordret til å stå vakt de tre første ukene i februar. Ellisiv lager et 
skriv som kan leveres ut til alle forledre som bruker dropsonen. 
Astrid legger ut informasjon til klassekontaktene i Spond. 
Informasjon om dette legges også ut på skolens hjemmeside.  

- Ny avdelingsleder for SFO er ansatt.  

- Det er lyst ut lærerstillinger og SFO-stiliinger.  

- Den nye ordningen for henting og levering i SFO fungerer veldig 
fint. Den skal evaluerers. 

Rektor 



 

- Ingen brannmur i chromebooken, men i skolens nettverk ligger det 
brannbur/filer. Sandnes Kommune vurderer om det skal legges til 
en foreldrekontroll slik som det gjøres i Stavanger. 

- 7.trinnsfest: Informasjon om hva som skal gjøres og hvem som 
trengs er lagt inn i årshjulet.  

- Foreldremøte 12 februar: Tema Lek – forslag til invitasjon er lagt 
inn i årshjulet. Invitasjon sendes ut fra skolen og påmelding gjøres i 
Transponder  
 

3 Spørsmål og innspill fra FAU  

- Ved konflikt mellom barn – hvilken informasjon kan man gi: Alle 
parter i saken skal få informasjon om hvem som har vært involvert i 
konflikten. Skolen oppfordrer ikke til at foreldre skal ordne opp selv, 
men at skolen skal være deltakende.  

- Julefesten gikk fint. Komiteen fungerte bra. Fau-kontoen ble brukt til 
utlegg.  

Randi 

4 Status økonomi 

- Astrid har nå tilgang til alle Fau sine kontoer. Sjekket angående 
bankkort, men da må kortet knyttes til en enkeltperson. Da er det 
bedre at man ved store utlegg får faktura. 

- Klassekontakter har tilgang til sine trinnkasser. Alle trinn har ansvar 
for sine egne trinnkasser.  

 

Astrid 

5 Status FAU henvendelse til Sandnes kommune vedrørende planer for 
eventuel utvidelse av Kleivane skole/plassmangel/bruk av 
spesialklasserom 

- Randi og Anja skal ta kontakt med kommunen for å henvende seg 
for å få et møte. Rektor har sendt informasjon som kan brukes ved 
henvendelse til kommunen.  

Alle 

 


